
 

 

Protokoll Fotbollssektion Ungdom/Dam 
Hampetorp-Odensbackens IF 

2018-01-22 kl 18.00 Odenvallen 

 

Närvarande: Tony Olsson, Thomas Lilja, Johan Stannisson, Susanne Wilén &  

Pernilla Tegin. 

Ej närvarande:  Annelie Wallin, Jenny Stannisson, Helena Hiltunen, Mikael Palm & Malin Andersson. 

 

Kvällen började med ett gemensamt möte för sektioner och huvudstyrelse. Gemensamma frågor som 

behandlades var profilkläder från Stadium, gemensam dag för föreningsutveckling/årsmöte och 

HOIF-dagen. När det gäller profilkläder så bestämdes det vilka kläder som ska finnas under HOIF på 

Stadium teamsales. Vår sida på Stadium Teamsales kommer att uppdateras under veckan så att det 

ligger rätt produkter. Kom ihåg att alla beställningar till ungdomslagen görs via Thomas.  

Lördagen den 3 mars kommer det vara en kombinerad dag för årsmöte och föreningsutveckling. 

Program för dagen kommer vid ett senare tillfälle. HOIF-dagen kommer att vara lördagen den 19 maj. 

I år kommer vi att försöka få till så många matcher som möjligt med våra ungdomslag under HOIF-

dagen. Tony kontaktar Christian på förbundet för att se om de kan vara behjälpliga i planeringen. 

Även herrlaget ska försöka få en hemmamatch under HOIF-dagen.  

 

§1 Mötets öppnande 

Ordförande hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.  

§2 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkänns. 

§3 Godkännande av föregående protokoll 

Föregående protokoll fanns inte tillgänglig och kunde därför inte gås igenom. 

§4 Skrivelser och rapporter 

Söndagen den 14 januari hade Tony och Thomas ett möte med Gert och Inger från SMÅ IF för att 

diskutera det ekonomiska upplägget kring lagen P03-05 och F04/05 där vi har ett samarbete. Utgifter 

för lagen delas 50/50. Thomas och Inger stämmer av med varandra under säsongens gång. När det 

gäller aktivitetsbidragen så ska lagen föra varannan aktivitet på respektive förening. Tony informerar 

de ledare som berörs i HOIF om hur de ska rapportera aktiviteterna.  

Susanne meddelar att hon står som kontaktperson för F02/03 på hemsidan. Där står också att laget 

drivs i samarbete med SMÅ IF.  



§5 Ekonomi och försäljningar 

Tony har beställt material för försäljning av produkter från Newbody. Försäljningsperioden kommer 

att vara april månad. När det gäller kryddor så bestämde vi att vi byter samarbetspartner. Denna vår 

provar vi att sälja kryddor från klasspengar.se. Den främsta anledningen är att förtjänsten per såld 

produkt är högre jämfört med Spicy Dream.  

§6 Utvärdering Odencupen 

Responsen från deltagande lag var positiv. Organisationen runt turneringen har fungerat bra. Intäkter 

för anmälningsavgifter var 30 000 och försäljning i kiosken gav intäkter på 21 000. Det är inte klart 

med kostnaden för inköp till kiosken men preliminärt ger Odencupen ett positivt resultat på drygt  

20 000 kr.  

Till nästa år ska vi skriva en packlista så att vi vet vad vi ska ta med oss från Odenvallen ned till 

idrottshallen. Tarra gör en sådan lista. 

§7 Planering kommande säsong 

Bordläggs till nästa möte. 

§8 Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 

§8 Nästa möte 

Nästa möte är måndag den 26/2 kl 19.00.  

§9 Avslutning 

Ordförande tackar och avslutar kvällens möte. 

 

 

 

 

Ordförande   Tf Sekreterare 

 

Tony Olsson   Tony Olsson   

 


